



CANADA

C  
O  
M  
M  
U  
N  
I  
Q  
U  
É

no. 52  
No.

POUR DIFFUSION IMMEDIATE  
FOR IMMEDIATE RELEASE

LE 22 JUILLET 1971  
JULY 22, 1971

---

VISITE DU MINISTRE DES  
AFFAIRES ETRANGERES DE FRANCE/  
VISIT OF THE FRENCH FOREIGN MINISTER

---

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS  
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, l'honorable Mitchell Sharp, annonce que le Ministre des Affaires étrangères de France, l'honorable Maurice Schumann, fera une visite officielle au Canada à l'automne. M. Schumann arrivera à Ottawa dans l'après-midi du 22 septembre et passera la journée du 23 dans la capitale. Il en repartira dans la soirée pour participer à la Session des Nations Unies à New York. Il reviendra au Canada une semaine plus tard et sera l'hôte à Québec le 1er octobre du gouvernement du Québec.

\* \* \*

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mitchell Sharp, announced today that the French Foreign Minister, the Honourable Maurice Schumann, will pay an official visit to Canada this autumn. Mr. Schumann will arrive in Ottawa in the afternoon of September 22 and will spend September 23 in the capital. He will leave that evening for the United Nations in New York. He will come back to Canada a week later and will be guest of the Government of Quebec in Quebec City October 1st.